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Адрес Mineralmahlwerk Westerwald Horn GmbH & Co. KG 
Herrenfeldstraße 12 
57076 Siegen-Weidenau 

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
Spalled refractory material arising in the iron, steel, glass, lime. cement and non-ferrous metal industries is also processed and recycled at
Mineralmahlwerk Westerwald. The materials are sorted, crushed, ground and dried.

In addition, basic raw materials ( e.g. sintered magnesite) or alumina based materials can be ground at the Weitefeld production site. Using a specially
modified air separation system, particular grain sizes can be produced. Further processing is carried out using high-performance mixing machines.
Mixing of materials according to mixing specification are part of our service.

The fact that our equipment is almost completely automated guarantees reliable and economic operation. Uniform grain distribution of each product
mix as well as the reduction of the proportion of oversize and undersize particles to a minimum testify to the high quality of our milling plant.
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A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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